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Č. jednací : Sob 189/2021 
 

V Soběšovicích  dne  19.3.2021 

Zpracoval :   Valošková Petra 

 

http://sobesovice.cz/cz
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

Z Á P I S 

o průběhu 12. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :             12 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni:                                     3 členové 

  

Zahájení___________________________________________________________________ 

 

Petr Voznica, starosta obce 

Zahájil 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,00 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 12. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 93 

odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Dále sdělil, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby zapisovatele zápisu.  

 

Vyzval  pořizovatele videozáznamu, aby sdělil k jakému účelu videozáznam pořizuje. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

Informoval občany, že pořizuje audiovizuální záznam ze zasedání zastupitelstva, který bude 

následně použit pro zveřejnění pro potřebu zastupitelů. 

 

Petr Voznica, starosta obce 

Na 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je přítomno 12 členů zastupitelstva, 3 zastupitelé 

jsou omluveni. Konstatoval tedy, že zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 

 

1. Schválení programu 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 12. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, který přečetl : 

 

              Zahájení. 

1.  Návrh programu jednání ZO 

2.  Návrh zapisovatele ZO 

3.  Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

4.  Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 

5.          Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

6.          Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

7.          Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

8. OZV č. 1/2021 o regulaci hlučných činností a nočním klidu  

9. Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

10. Žádost o prodej pozemku 331/4 

11. Žádost o prodej pozemku 443/25 

12. Strategický plán rozvoje sportu 

13. Strategický plán rozvoje obce 

14. Diskuse a připomínky 

15.       Usnesení zastupitelstva obce 

   Závěr 

 

p. František Papala, zastupitel obce 
Navrhuje vyřazení bodu č. 8 – OZV č. 1/2021 z navrhovaného programu dnešního jednání 

 

Hlasování o vyřazení bodu č. 8 z programu – návrh F. Papala: 
Pro :              4 
Proti:   8 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Petr Voznica, starosta obce 
Nechal hlasovat o původním návrhu programu 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

Hlasování o původním návrhu programu: 
Pro :              8 
Proti:   4 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   program 12. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 18.3.2021 

 

          usn. č. 171/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 

 

2.  Návrh zapisovatele  

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  paní 

Petru Valoškovou. 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký jiný návrh, dotaz, či připomínku ? Vzhledem 
k tomu, že nikdo nevznesl žádný jiný návrh, dotaz, či připomínku, nechal hlasovat o 
předloženém návrhu. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e zapisovatelku pro 12. zasedání Zastupitelstva 
obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  paní Petru Valoškovou. 

          

        usn. č. 172/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
 

3.  Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 
 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  
 
návrhovou komisi pro přípravu usnesení 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 
dne 18.3.2021, a to ve složení :   Mgr. Michael Sýkora, Miroslav Foukal, Bc. Marek Pavlok 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Sdělil, že navrženi členové návrhové komise jsou : Mgr. Michael Sýkora, Miroslav Foukal, Bc. 
Marek Pavlok. Dotazoval se, zda má někdo nějaký jiný návrh, dotaz či připomínku ? Vzhledem 
k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  návrhovou komisi pro přípravu usnesení 12. 
zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  , a to ve složení :   Mgr. 
Michael Sýkora, Miroslav Foukal, Bc. Marek Pavlok 

           usn. č. 173/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

4.  Ověřovatelé zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   

 

u r č u j e  

 

ověřovatele zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  ve 

složení : Radek Siuda, Ing. Ivo Papala 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Sdělil, že navrženi ověřovatelé zápisu jsou : Radek Siuda, Ing. Ivo Papala.  
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký jiný návrh, dotaz, či připomínku ? Vzhledem 
k tomu, že nikdo nevznesl žádný jiný návrh, dotaz, či připomínku, nechal hlasovat o 
předloženém návrhu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   u r č u j e  ověřovatele zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva 
obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  ve složení : Radek Siuda, Ing. Ivo Papala 

      

           usn. č. 174/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 
 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 10. 2. 

2021 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
K tomuto sdělil, že z minulého zasedání zastupitelstva nevzešly žádné úkoly. 
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký jiný návrh, dotaz, či připomínku ? Vzhledem 
k tomu, že nikdo nevznesl žádný jiný návrh, dotaz, či připomínku, nechal hlasovat o 
předloženém návrhu. 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
  
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o úkolech 
vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 10. 2. 2021. 

 
                    usn. č. 175/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
 

6.  Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 9.12.2020 – 17.3.2021 
  
 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 9.12.2020  – 17.3.2021. 
 
Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Předal slovo místostarostovi obce, aby přednesl zprávu o činnosti rady. 
 
Tomáš Dámek, místostarosta obce 
Informoval přítomné o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 9.12.2020 do 17.3.2021. 
K tomuto sdělil, že v tomto období se rada obce sešla 7x a přijala 108 usnesení. Dále sdělil, že 
jednotlivá usnesení jsou k nahlédnutí na stránkách obce. Dále seznámil přítomné 
s nejdůležitějšími body jednání a přijatými usneseními, který mi se rada obce v tomto období 
zabývala. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Poděkoval za přednesenou zprávu  a dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký jiný 
návrh, dotaz, či připomínku? Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádný jiný návrh, dotaz, či 
připomínku, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
  
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o činnosti Rady 
obce Soběšovice v období od 9.12.2020  – 17.3.2021 

                   usn. č. 176/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  dne 25.2.2021    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze   dne 22.2.2021 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Předal slovo předsedovi Kontrolního výboru p. Radku Siudovi. 

 

Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru 

Informoval o jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které proběhlo dne 

25.2.2021. Kontrola pokladních operací proběhla na ZŠ a MŠ Soběšovice dne 23.2.2021 a na 

OÚ Soběšovice také dne 24.2.2021 s výsledky bez závad. Byla rovněž provedena kontrola plnění 

usnesení, a to z  jednání Zastupitelstva obce Soběšovice č. 10 a č. 11 a z Rady obce Soběšovice 

č. 49-54. Kontrolní výbor neshledal žádné nesrovnalosti v evidenci a plnění úkolů. 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Poděkoval za přednesenou zprávu předsedovi Kontrolního výboru. 

Vzhledem k tomu, že předsedkyně Finančního výboru je z dnešního jednání omluvena, přednesl 

zprávu z jednání Finančního výboru. 
Informoval o jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které proběhlo dne 
22.2.2021. Na tomto jednání Finanční výbor projednával a byl seznámen s : 
plněním rozpočtu za rok 2020, přehledem přijatých daní za rok 2020. Dále pak s rozpočtovým 

opatřením č. 6/2020, 1/2021 a 2/2021 a výslednou zprávou o inventarizaci majetku obce ke dni 

31.12.2020. 

 
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký jiný návrh, dotaz, či připomínku ? Vzhledem 
k tomu, že nikdo nevznesl žádný jiný návrh, dotaz, či připomínku, nechal hlasovat o 
předloženém návrhu. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  dne 25.2.2021    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 22.2.2021 

 

                     usn. č. 177/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

8. OZV č. 1/2021 o regulaci hlučných činností a nočním klidu  
 
 

Návrh usnesení :  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e 

 

OZV č. 1/2021 o regulaci hlučných činností a nočním klidu. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiálu s tím, že OZV č. 1/2021 o regulaci hlučných 
činností a nočním klidu byla radou obce připraven a předložena na program jednání a je 
upravena v čl. 5 bod. 1., kdy výjimka z nočního klidu je upravena, a to od 24,00 hod. do 6,00 
hod. z původně schválené výjimky od 2,00 hod. do 6,00 hod. 
 
František Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že nevidí důvod k opětovnému projednávání této vyhlášky, když v této věci 
nenastaly nové skutečnosti, pro které by bylo potřeba tuto věc znovu projednat a znovu v této 
věci rozhodnout. Tato vyhláška se schvalovala před 3 měsíci. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
K tomuto sdělil, že přišla stížnost občana, který si stěžoval na průběh a hlukovou zátěž při 
konání akce Coal Open Air a na základě této stížnosti rada toto znovu projednala a navrhla 
změnu. Rovněž také připomněl, že zastupitelstvo a obec má hájit zájmy občanů a dále rovněž 
připomněl,  že se blíží konec projednávání změny č. 2 územního plánu obce, kdy na základě 
tohoto kladného výsledku se naplní předmět smlouvy – pozemku a budovy rekreačního střediska 
Dolu Dukla, kde zastupitelstvo obce plánuje pořídit bydlení pro mladé a seniory. Už jenom 
z tohoto důvodu se domnívá, že podporovat v této lokalitě hlučné činnosti, kde se bude budovat 
bydlení pro seniory není tím nejlepším řešením. 
 
František Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že výstavba bude určitě nějakou dobu trvat a dále připomněl, že Soběšovice jsou 
rekreační oblastí a je zde pouze 1 akce, která trvá 2 dny. 
K tomuto podává protinávrh, aby tato výjimka z nočního klidu od 2,00 hod. do 6,00 hod  zůstala 
stejná  
 
Petr Voznica, starosta obce 
Dotazoval se, zda to má chápat jako protinávrh a vysvětlil, v čem je předkládaná OZV č. 1/2021 
jiná, než doposud platná. Rovněž sdělil, že pokud nebude schválena nová předložená OZV č. 
1/2021, je stále platná ta původní. 
 
František Papala, zastupitel obce 
Podal návrh neschvaluje předloženou  OZV č.1/2021 o regulaci hlučných činností a nočním 

klidu. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že se mu nelíbí, jakým způsobem se schválení této OZV č. 1/2021 tlačí, aby se 
vyhovělo jednomu občanu. Rovněž se mu nelíbí argumenty starosty. V současné době ještě není 
známo, zda tam nějaké bydlení pro seniory bude. Pokud to bude, tak se jedná o dalekou 
budoucnost, která se bude řešit, až tato situace nastane.  
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Petr Voznica, starosta obce 
Oponoval tomuto vyjádření, že schválení této OZV č. 1/2021 je nějak tlačeno. Jako starosta vede 
tuto schůzi a předkládá návrhy, které vzešly z rozhodnutí rady. 
 
František Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se, zda někdo zjišťoval kolik občanů je pro zachování této akce, abychom měli i tu 
druhou stranu. Máme zde pouze jednoho občana, který podal stížnost a chceme mu vyhovět. 
Dále sdělil, že se jedná o docela velkou akci, která má přesah i přes naši obec. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
K tomuto sdělil, že žádnou anketu, nebo průzkum nedělali. 
 
Otta Kukula, občan obce  
K tomuto sdělil, že by rád věděl, za koho tito dva pánové hovoří. Dále sdělil, že on hovoří za 60 
občanů, kteří podepsali, že s touto akcí nesouhlasí. Dotazoval se, kolik lidí zastupuje on a kolik 
podpisů má. 
 
František Papala, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že podpisy po něm nikdo nepožadoval a dotazoval se, zda se jedná o soutěž. 
 
Probíhá diskuse na  téma omezení výjimky z nočního klidu, konání  festivalu, rušení  klidu 

celodenní hudbou okolní obyvatele. 
K tomuto vystoupili jak zastupitelé, občané obce, tak pořadatel festivalu, a to : 

 
Ing. Ivo Papala, Otto Kukula, Ing. Marcela Papalová, Dalibor Marek, Ivo Dominík, Petr 
Voznica, Miroslav Foukal, MUDr. Marcela Kerzlová, Marek Kapias 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Dotazoval se, zda k tomuto bodu má někdo nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? Vzhledem 
k tomu, že tomu tak nebylo, ukončil diskusi a nechal hlasovat o protinávrhu Františka Papaly - 
neschvaluje 
 
Hlasování o návrhu Františka Papaly - neschvaluje: 
Pro :              7 
Proti:   3 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

  

Petr Voznica, starosta obce 
Nechal hlasovat o původním návrhu. 
 
Hlasování o původním návrhu: 
Pro :              3 
Proti:   8 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 
 

 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice nepřijalo rozhodnutí ve věci vydání Obecně závazné vyhlášky 

č. 1/2021  o regulaci hlučných činností a nočním klidu. 
_____________________________________________________________________________ 
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konaného dne 18.3.2021 

9.  Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

 
 

 

Návrh usnesení :  
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

Zpráva z kontroly hospodaření DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady ze dne 

8.12.2020. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiále. Dotazoval se, zda k tomuto bodu má někdo 

nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, ukončil diskusi a 

nechal hlasovat o návrhu usnesení, který přečetl. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     b e r e   n a   v ě d o m í    Zpráva z kontroly hospodaření 

DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady ze dne 8.12.2020. 

 

                             usn. č. 178/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
  

10.  Žádost o prodej pozemku 331/4 

 
 
Návrh usnesení :  
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

n e s c h v a l u j e   
 

prodej části pozemku p. č. 331/4 v k. ú. Horní Soběšovice. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiálu. Dotazoval se, zda k tomuto bodu má někdo 
nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, ukončil diskusi a 
nechal hlasovat 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    n e s c h v a l u j e   prodej části pozemku p. č. 331/4 v k. ú. 

Horní Soběšovice. 

 

                    usn. č. 179/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
 

11. Žádost o prodej pozemku 443/25 
 
 
Návrh usnesení :  
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

n e s c h v a l u j e   
 

prodej pozemku p. č. 443/25 v k. ú. Horní Soběšovice. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiálu. Dotazoval se, zda k tomuto bodu má někdo 
nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, ukončil diskusi a 
nechal hlasovat. 
 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     n e s c h v a l u j e   prodej pozemku p. č. 443/25 v k. ú. Horní 

Soběšovice. 

 

usn. č. 180/12ZO/2021 
_____________________________________________________________________________ 
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12.  Strategický plán rozvoje sportu 

 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvu obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

    

rozšířený Strategický plán rozvoje sportu do roku 2027. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiálu  s tím, že obec Soběšovice nemá zpracován 
strategický plán rozvoje sportu a je jednou z povinných příloh k případným žádostem o dotace 
v oblasti sportu.  Dále sdělil, že pokud by to časově vyšlo, mohlo by se to použít k žádostem o 
dotace na areál hřiště, budovu na hřišti a veškeré zpevněné plochy v této lokalitě. 
 
Miroslav Foukal, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že se v tomto dokumentu dočetl, že je to materiál, který se může doplňovat, či 
měnit v závislosti na prioritách. K tomuto sdělil, že v tomto materiále o sportu není zhola nic. 
V tomto materiále se dozvíte, že v zimě se můžete otužovat, nebo si jít zabruslit a v létě zaplavat. 
To je vše. Dále sdělil, že do rekonstruované tělocvičny mnoho lidí nechodí, na hřiště taky ne. 
Nechá se zrekonstruovat hřiště a nikdo tam chodit nebude. Dotazoval se, nač to modernizovat a 
vrážet peníze do něčeho, co bude ležet ladem. Požádat, aby příště byl zpracován nějaký 
opravdový plán a ne toto. Dále se v této správě dočetl o podpoře místních sportovců. Neslyšel, že 
by obec nějakého úspěšného sportovce ocenila a poznamenal, že jich máme v obci hodně. Uvedl, 
např. paní Fojtíkovou, Yachtclub Baník Ostrava, kde je několik mistrů republiky. Dále dodal, že   
se jim odvděčíme tím, že jim odebereme polovinu dotací. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
K tomuto sdělil, že v naší obci je taková situace, že zde není nikdo organizován v žádné místní 
tělovýchovné jednotě. Sportovci většinou vykonávají svojí činnost pod hlavičkou jiné organizace 
a o některých výsledcích těchto sportovců nevíme. Dále sdělil, že Yachtclub Baník Ostrava 
dostává dotace již několik let a pokud je nevyzveme, nebo se to nějakým způsobem nedovíme, 
že pořádají nějaké aktivity, od nich se žádné informace nedozvíme. Dotazoval se, proč má obec 
někoho podporovat, když nechce na svou budovu dát ani logo obce, o svých činnostech nás 
neinformují tak, aby se např. závodů mohli zúčastnit i občané obce.  
Dále sdělil, že pokud jsou nějaké výhrady ke strategii sportu, tyto  náměty zhodnotíme, přidáme 
k této strategii. Jedná se o obecný materiál, co bude obec podporovat, jak bude podporovat a je 
to materiál, na kterém se dá pracovat a aktualizovat jej.  Předal slovo místostarostovi obce, který 
tuto strategii zpracovával. 
 
Tomáš Dámek, místostarosta obce 
K tomuto sdělil, že tento dokument vyšel z nějakých vzorů tak, aby dle zákona obsahoval to, co 
má strategie sportu obsahovat. V dokumentu jsou obsažena ta sportoviště, která tady v současné 
době máme, ať už sportovní halu, nebo samozřejmě i přehradu, kde se dá sportovně rovněž vyžít. 
Jedná se o pracovní materiál, který se dá měnit, doplňovat a upřesňovat. Nicméně je to dokument 
v tuto chvíli splňující zákonné požadavky a je možné jej použít pro podání dotace. 
 
Miroslav Foukal, zastupitel obce 
Chtěl reagoval na odpověď starosty obce a dotazoval se, zda někdo čte výroční zprávy Charity 
Český Těšín. Dále sdělil, že této organizaci obec dala 2x 100.000,- Kč a přidělili naše logo obce 
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obci Třanovice.  Dotazoval se, zda chápe správně, když si např. p. Dámek, který vykonává velmi 
náročný a drahý sport dá na barák logo obce, tak dostane dotaci ? Dále se dotazoval, zda-li je to 
jenom o tom logu. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Vyjádřil se k této opakované chybě, která je ve Výročních zprávách Charity Český Těšín, kdy 
sdělil, že toto probíral již s ředitelkou Charity Český Těšín, která tvrdila, že z toho vyvodí 
důsledky a že se to nebude opakovat. Dále sdělil, že p. Dámek dotaci nedostává a nevidí v tom 
souvislost o čem hovořil p. Foukal. Znovu sdělil, že Yachtclub Baník Ostrava má sídlo 
v Soběšovicích, ale neinformuje o plánovaných akcích tak, aby se mohli zúčastnit i občané obce 
a rovněž ani mezi své sponzory neuvádí Obec Soběšovice, proto možná došlo k tomu, že na 
návrh zastupitele jim byla částka pro letošní rok snížena na polovinu. 
 
Miroslav Foukal, zastupitel obce 
K tomuto pouze poznamenal, že i jiné organizace, které dostávají plné dotace neuvádějí  mezi 
sponzory Obec Soběšovice. 
 
Dagmar Sláčalová, místopředsedkyně klubu Sobíšek 
K tomuto sdělila, že ústně žádali o použití loga obce na webových stránkách Sobíšku a bylo jim 
zveřejnění zamítnuto. Oficiální žádost ovšem nepodali. 
 
Petr Voznica, starosta obce 
Vysvětlil, že používání znaku a praporu obce má svá pravidla a je na to zvláštní směrnice. 
Vysvětlil postup při žádosti o použití znaku a praporu. Dotazoval se, zda k tomuto bodu má 
někdo nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, ukončil 
diskusi a nechal hlasovat 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvu obce Soběšovice   s c h v a l u j e rozšířený Strategický plán rozvoje sportu do 

roku 2027. 

 

usn. č. 181/12ZO/2021 
___________________________________________________________________________ 

 

13. Strategický plán rozvoje obce 
 
 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvu obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

    

rozšířený Strategický plán rozvoje obce Soběšovice do roku 2024. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Petr Voznica, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiále. Dotazoval se, zda má k tomu někdo nějaký dotaz, 
návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo,  nechal hlasovat o návrhu 
usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

  

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvu obce Soběšovice     s c h v a l u j e   rozšířený Strategický plán rozvoje obce 

Soběšovice do roku 2024. 

 

usn. č. 182/12ZO/2021 
___________________________________________________________________________ 

 

8. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů 
 
 
Návrh usnesení :  
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

  

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Petr Voznica, starosta obce 
Otevřel diskusi k tomuto bodu. 
 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se, zda je na léto dohodnuta Městská policie. 
 

Petr Voznica, starosta obce 
K tomuto sdělil, že tuto informaci nemá písemně, ale pouze ústně. Ředitel Městské policie 
Havířov sdělil, že mají podstav a pokud nebudou mít naplněné stavy, tak abychom s tím 
nepočítali. Takže výkon Městské policie v létě na území obce nebude. 
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné dotazy, návrhy ani připomínky, nechal hlasovat o návrhu 
usnesení, které přečetl. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 



15 
Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 18.3.2021 

Přijaté usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

                    usn. č. 183/11ZO/2021 

 

17.  Zpráva  návrhové  komise 

 
 

p. Petr Voznica, starosta obce 
Vyzval předsedu návrhové komise, aby přečetl přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

Mgr. Michael Sýkora, zastupitel obce 

Přečetl přítomným přijatá usnesení na 12. zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Petr Voznica, starosta obce. 

Dotázal se, zda má někdo ze zastupitelů nějaké připomínky k přijatým usnesením? 

 

Petr Voznica, starosta obce 

Na závěr ještě sdělil, že 12.4.2021 proběhne 2. veřejné projednávání Změny č. 2 Územního 

plánu obce Soběšovice v prostorách restaurace. Až se vše zapracuje, bude svoláno mimořádné 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice ke schválení územního plánu ještě před termínem 

řádného zasedání zastupitelstva obce. 

Vzhledem k tomu, že nikdo k tomuto bodu nevznesl žádnou námitku, ani připomínku a byl 

vyčerpán celý program, ukončil 12. zasedání zastupitelstva obce v 18,29 hod. 

_____________________________________________________________________________ 
Zapsala : Petra Valošková 
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Ověřili správnost zápisu ověřovatelé 

12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice: 

 
 

 

 

 

 

Radek Siuda, v.r. 
zastupitel obce 
 

 

 

 

 

 

Ing. Ivo Papala, v.r. 
zastupitel obce 

 

 

 

 

 

 

 

Předseda návrhové komise: 

Mgr. Michael Sýkora, v.r. 
zastupitel obce 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tomáš   D á m e k, v.r.                             Petr  V o z n i c a, v.r.  
Místostarosta obce                                 Starosta obce 
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U S N E S E N Í 
12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 18.3.2021  v prostorách  

restaurace Nová Husarůvka v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 189/2021 
 

V Soběšovicích  dne  19.3.2021 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 18.3.2021 

________________________________________________________________ 
 

 
171/12ZO/2021 - Schválení programu 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
172/12ZO/2021 - Návrh zapisovatele  
 
173/12ZO/2021 - Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 
 
174/12ZO/2021 - Ověřovatelé zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
175/12ZO/2021 - Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 
 
176/12ZO/2021 - Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 9.12.2020 –  
                             17.3.2021     

 

177/12ZO/2021 - Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního   

 

178/12ZO/2021 - Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

 

179/12ZO/2021 - Žádost o prodej pozemku 331/4 
 
180/12ZO/2021 - Žádost o prodej pozemku 443/25 

 

181/12ZO/2021 - Strategický plán rozvoje sportu 
 
182/12ZO/2021 - Strategický plán rozvoje obce 
 
183/12ZO/2021 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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U S N E S E N Í   
12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 18.3.2021 

___________________________________________________________________________ 
  

171/12ZO/2021 - Schválení programu 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 
18.3.2021. 

___________________________________________________________________________ 
 
172/12ZO/2021 - Návrh zapisovatele____________________________________________  

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 
18.3.2021  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

173/12ZO/2021 - Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  
 
návrhovou komisi pro přípravu usnesení 12. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konaného dne 18.3.2021  , a to ve složení :    
Mgr. Michael Sýkora, Miroslav Foukal, Bc. Marek Pavlok 

___________________________________________________________________________ 
 
174/12ZO/2021 - Ověřovatelé zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
u r č u j e  
 
ověřovatele zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 
dne 18.3.2021  ve složení : Radek Siuda, Ing. Ivo Papala 

___________________________________________________________________________ 
 
175/12ZO/2021 - Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne 10. 2. 2021 
___________________________________________________________________________ 
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176/12ZO/2021 - Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 9.12.2020 –  
                             17.3.2021 ___________________________________________________    

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 9.12.2020  
– 17.3.2021 

___________________________________________________________________________ 

 

177/12ZO/2021 - Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 25.2.2021    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 22.2.2021 

___________________________________________________________________________ 

 

178/12ZO/2021 - Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady_____________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

Zpráva z kontroly hospodaření DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické 

přehrady ze dne 8.12.2020. 
___________________________________________________________________________ 

 

179/12ZO/2021 - Žádost o prodej pozemku 331/4__________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

n e s c h v a l u j e   
 

prodej části pozemku p. č. 331/4 v k. ú. Horní Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 
180/12ZO/2021 - Žádost o prodej pozemku 443/25_________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

n e s c h v a l u j e   
 

prodej pozemku p. č. 443/25 v k. ú. Horní Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 
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181/12ZO/2021 - Strategický plán rozvoje sportu_________________________________ 
 

Zastupitelstvu obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

    

rozšířený Strategický plán rozvoje sportu do roku 2027. 

___________________________________________________________________________ 

 
182/12ZO/2021 - Strategický plán rozvoje obce___________________________________ 
 

Zastupitelstvu obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

    

rozšířený Strategický plán rozvoje obce Soběšovice do roku 2024. 

___________________________________________________________________________ 

 
183/12ZO/2021 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

  

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice nepřijalo rozhodnutí ve věci vydání Obecně závazné vyhlášky č. 1/2021  

o regulaci hlučných činností a nočním klidu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   Tomáš  D á m e k, v.r.                       Petr  V o z n i c a, v.r.  
   Místostarosta obce                                       Starosta obce 

 


